
Graag wil ik reageren op de hoofddoelstelling voor de Waddenzee, “een duurzame 
bescherming en ontwikkeling van de Waddenzee als natuurgebied en het behoud van het 
unieke open landschap”, is en blijft het rijksbeleid. 

In Harlingen kunnen we moeilijk geloven dat dít het beleid momenteel is. Het liefst zien we 
hier dat de Waddenzee inderdaad beschermd wordt. Op dit moment gebeurt dat naar mijn 
mening als havenstadbewoner onvoldoende. Tegen zowel de zoutwinning als tegen de nog 
altijd omstreden afvaloven hier in de mooie havenstad. Deze helpen niet mee aan deze 
doelstelling en werken die zelfs tegen! Ik zie graag dat er een toekomst bestendige visie 
wordt ontwikkeld die dit soort industrie in WERELERFGOED gebied meeneemt. 


